
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, landbrug og fiskeri

Dato: 9. februar 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 458
Vil ministeren i forlængelse af svar på MOF alm. del - spørgsmål 262 oplyse, om det 
ikke er mere korrekt, at det kun er 7 fartøjer på listen over fartøjer, der har tilladelse til 
at anvende mærkningsordningen Naturskånsom, der stadig er aktive, selvom det i svaret 
angives, at der er 9 fartøjer, som har tilladelse til at anvende mærkningsordningen? Vil 
ministeren videre oplyse, hvad de nuværende 7 aktive fartøjers samlede landinger i 2023 
var af de arter, der kan bære NaturSkånsomt-mærket i 2023 (fordelt på arter)?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kristian Bøgsted (DD).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på kristian.boegsted@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Kristian Skibby
formand
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